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Vraag 1: 

Bij de ‘ was-wordt’-tabellen wordt bij Toelichting gesproken over ‘Geschrapt in het kader van 
deregulering’? Wat houdt dit precies in? 
 
Antwoord: 
Deregulering houdt in dat we het aantal regelingen en/of bepalingen willen verminderen, omdat het 
niet langer nodig of wenselijk is om daar als overheid regels over vast te stellen. Regels moeten 
immers worden nageleefd. Als er geen belang is bij naleving van een specifieke regel, kun je beter de 
regel afschaffen. Een voorbeeld: in het oude reglement van orde was een artikel opgenomen over 
zitplaatsen. Dit artikel is geschrapt, omdat we het niet nodig vinden om daar regels over op te 
nemen.   
 
Vraag 2: 

In deze stukken van was-wordt wordt ook aangegeven dat de agendacommissie bestaat uit een 
voorzitter uit de raad en de voorzitters van de raadscies. Bij ‘ oud’ wordt nog aangegeven dat de 
griffier ook deel uitmaakte. Bij ‘nieuw’ ontbreekt de griffier. Maar hij neemt toch nog wel deel aan 
de agendacommissievergaderingen? 
 
Antwoord: 
In het oude reglement stond inderdaad dat de griffier deel uitmaakte van de agendacommissie 
(artikel 5 oud), maar dat impliceert dat de griffier ook mee besluit over het vaststellen van 
vergaderschema, agenda e.d. Dat is niet het geval, de besluiten worden genomen door de leden 
(zijnde de commissievoorzitters en de raadsvoorzitters). De griffier is wel bij alle vergaderingen 
aanwezig, dit is daarom opgenomen in artikel 4 van het nieuwe reglement. 


